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Formannskapet - 123/21

F - behandling:
Bjørn Solbakk (Frp) spurte om rådmannen var på saka med å sjå på lokale for historielaget. 
Rådmannen svarte at saka av kapasitetsgrunnar er utsett til neste år, men ikkje gløymt.

Bjørn Solbakk (Frp) spurte om rådmannen kan vurdere å investere i solcellepanel på større bygg i 
kommunen. Rådmannen orienterte om kva vurderingar som er gjort så langt, og sa at det er mogleg 
å sjå meir på dette med ei henvending til Enova.

Bjørn Solbakk (Frp) spurte kva som er planen med skraping av grøftekantane på Fedje. Ordførar 
kunne ikkje svare på ståande fot, men mogleg med svar i kommunestyret.

Ordførar orienterte om Asplan Viak si kartlegging av bruk av sjøområdet ved lokasjon for ønskja 
oppdrettsanlegg ved Hjeltevarden. Planen er å ta med kartlegginga til departementet.

F - vedtak:
Ingen vedtak under eventuelt.


